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This study aims to identify an important historical and articulated issue known to the
Algerian revolution after the 1956 Somam conference, which is the principle of priorities and
its impact on the relationship between the leaders of the revolution. Thus, knowing the
position of the leaders of the revolution on this decision and its impact, all in order to answer
the heat of controversy that still exists when dealing with this duality.

Keywords: the principle of priorities, the Somnam conference, the Algerian revolution,
political and military, inside and outside.

Résume ;

Cette étude vise a identifier un enjeu historique et articulé important connu de la
révolution algérienne apres la conférence de la Somam de 1956, qui est le principe des
priorités et son impact sur les relations entre les leaders de la révolution. Ainsi, connaissant la
position des dirigeants de la révolution sur cette décision et son impact, tout cela dans le but
de répondre a la chaleur de la polémique qui existe encore face a cette dualité.

Mots-clés : le principe des priorités, la conférence de Somnam, la révolution algérienne,
politique et militaire, a l'intérieur et a I'extérieur.
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